
Fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Bättre med två minuters betänketid än två månaders förspilld tid 

 

Även om det sagts många gånger förr: Behandlingar av motioner tar orimligt lång tid 
i Vänersborgs kommun.  

Motioner ger förtroendevalda från alla partier möjlighet att uppmärksamma frågor 
och att utmana alla ledamöter att ta ställning. Att kunna skriva motioner är främst för 
förtroendevalda i opposition av stor vikt.  

Det har blivit en dålig vana i Vänersborg att inkomna motioner på rutin skickas 
enbart till kommunstyrelsen. Motiveringen att inte samtidigt adressera motionen till 
berörd nämnd eller berörda nämnder är oftast, att sådant kommer att ske från 
kommunstyrelsen om det behövs för att behandla motionens yrkanden.  

Motionens behandling fördröjs därmed omgående.  

Två exempel från senast inkomna motioner: 

Motion om att inventera behov av förskolor och grundskolor 

- Inkommen 17 november 
- Remiss från kf till ks 15 december 
- Remiss från ks till Barm- och utbildningsnämnden 28 januari 
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Motion om modersmålsundervisning 

- Inkommen 13 december 
- Remiss från kf till ks 15 december 
- Remiss från ks till Barn- och utbildningsnämnden 28 januari 

Vilken annan nämnd har modersmålsundervisning i sin verksamhet? 

Jag tror att det skulle hjälpa om kommunstyrelsens ordförande i sitt svar bekräftar 
mina tankar. 

Min fråga: Är det inte ett bra förslag att från första början ägna en tanke åt vem som 
borde tillfrågas om motionen och motionens yrkanden? 

 

 

Lutz Rininsland   2022-02-07 
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